
En nu de werkelijkheid, Alle subsidies en maatregelen zijn een wassen neus. Er zijn ondertussen al 
genoeg studies en ander cijfer materiaal die dit aantonen dat mensen die onder deze subsidie 
constructies werken, nadat de subsidie op is, het veld moeten ruimen voor mensen waar nog 
subsidie op zit . Minder dan 5% van de mensen houd na zo'n traject werk en vaak is dat dan ook nog 
eens werk wat ze zelf bemachtigt hebben, zonder hulp van het re-integratie bedrijf of de gemeente. 
De enigste die er beter van werden en bakken met geld verdienden zijn de talloze re-integratie 
bedrijfjes, de gemeentes en de werkgevers die nauwelijks hoeven te betalen voor arbeidskrachten.  
En de gene die, zeker in de bijstand, mag geen baan weigeren, ook al krijgt hij/zij er een zeer slecht 
inkomen voor terug, onder zeer slechte voorwaardes, verplicht onder zware dwang van 1 tot 3 
maanden per keer weigeren, geen inkomen meer hebben. Iets wat de gemeentes ook nog onbeperkt 
kunnen herhalen. 

 

Ik heb maanden zonder bijstand gezeten omdat ik weigerde een 40 urige baan, als productie 
medewerker of postsorteerder of ICT'er, in ploegen dienst, aan te nemen, waarbij ik afgescheept 
werd met een bijstandsuitkering van 560 netto, waar ik geen enkele arbeidsrechten had en ik ook 
nog voor de reis en overige kosten zelf mocht opdraaien.  Ik ben echt niet de enigste die dit 
overkomt, er zijn velen in de bijstand die dit overkomt. 

 

Waarom mag iemand in de bijstand geen normaal loon verdienen voor het werk dat deze persoon, 
met of zonder een beperking, uitvoert voor een opdrachtgever? Schijnbaar is er werk maar de 
werkgevers willen niet betalen voor arbeid, gesteund door de overheid, getuige de participatie wet. 

 

Wanneer komt bij de politiek nu eindelijk eens het besef dat de arbeidsmarkt maar een X grote heeft 
en er XX aantal mensen zijn die werk nodig hebben? Het is gewoon weg niet mogelijk om iedereen 
van werk te voorzien, waarmee ieder persoon, een normaal loon kan verdienen. Getuige ook wel het 
aantal vacatures die openstaan en het aantal mensen die werk zoeken. Zou je alle vacatures morgen 
kunnen invullen, dan staan er nog een heel groot deel van de werkzoekende langs de zijlijn.  

 

Net zo als een uitkeringsgerechtigde zijn of haar eigen broek moet ophouden, zo zou het ook moeten 
zijn voor de werkgevers i.p.v. dat deze X miljoenen, als het niet in de miljarden loopt, belasting geld 
te gestopt krijgen en hun werk voorgedaan krijgen door mensen die dit verplicht onder dwang 
moeten doen.  Tevens wil ik u wijzen dat het dienstbaar houden van mensen, onder dwang van het 
verlies van hun laatste inkomen, wat de bijstand nog altijd is, nog altijd in strijd is met het EVRM 
artikel 4.  

 

In plaats van dat er met nog meer subsidies en regelgeving gestrooid word, had ik liever gezien dat 
deze praktijken afgeschaft worden. 

 

 

 



  

 

 


